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Welkom bij de goedkoopste
van Zevenaar!

Openingstijden:
Maandag 08.00 - 21.00 uur
Dinsdag 08.00 - 21.00 uur
Woensdag 08.00 - 21.00 uur
Donderdag 08.00 - 21.00 uur
Vrijdag 08.00 - 21.00 uur
Zaterdag 08.00 - 21.00 uur
Zondag 10.00 - 19.00 uur

Jumbo Heemskerk staat iedere dag voor u klaar. 
Om te zorgen dat u alles kunt vinden wat u nodig heeft. 
En dat voor de laagste prijs bij u in de buurt. 
Tot snel!

Zevenaar, Kampsingel 7, Oldenbarneveldtlaan 34  

Gratis parkeren!P
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COLOFON DE STEM OMNI-VERENIGING S.D.Z.Z.

Ingang:		 	 	 Edisonstraat Zevenaar
Correspondentieadres:	 Postbus 84, 6900 AB Zevenaar
E-mail:		 	 	 info@sdzz.nl
Telefoon	clubhuis:	 	 0316-526115
Website:	 	 	 www.sdzz.nl
Rekeningnummer:	 	 NL	65	RABO	03748	35	306
Contributie	Senioren:	 	 €	19,50
Contributie	Junioren:	 	 €	10,50
Contributie	Pupillen:	 	 €	9,50
Niet	spelende	leden:		 	 €	8,00

Sportpark	de	Griethse	Poort	Doesburgseweg	14	
6902	PM	Zevenaar

Jaargang	52	-	nummer	1	-	januari	2022

Voor u ligt een mooie Stem die met veel passie is samengesteld door de redactie en 
met veel passie wordt bezorgd door de trouwe Stem bezorgers (sommige al decen-
nialang). Dank daarvoor!

De SDZZ-familie is weer uitgebreid met Noah van Haren en Sepp Lamers. SDZZ 
moest ook afscheid nemen van Martin Regtop en Gerrit Dercksen. Gerrit heeft aan 
de wieg van de oprichting van onze club gestaan, hij was onze eerste voorzitter in 
1957. Gerrit heeft samen met zijn vrouw voor veel aanwas gezorgd bij SDZZ. Hij 
was ook trouw supporter voor zijn kleinkinderen. Zijn overlijden is een aderlating 
voor onze club. Over Martin Regtop staat verder op in deze editie wat geschreven. 

Voor het jubileum jaar van de Stem zijn wij de archieven ingedoken en hebben wij 
nog een oude hakketakker gevonden. Deze kunt u verderop in deze editie terugvin-
den. 

Veel leesplezier, namens de 50-jarige Stem. 

voorwoord redactie
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Omni vereniging S.D.Z.Z.:
ruim 60 jaar voetbal en handbal plezier!

Op 9 april 1957 werd omni-vereniging S.D.Z.Z. opgericht door voorzitter 
Gerrit Dercksen en bestuursleden T.H. Otten, B. Evers, P. van Uem en T.H. Visser. 

Met de oprichting op 9 april werd de eerst mijlpaal in de rijke historie van onze 
bruisende vereniging gevestigd. De tweede mijlpaal volgde al snel toen op 25 au-
gustus 1957 het voetbalveld in de Stegeslag werd geopend door kapelaan Brouwer 
en de openingswedstrijd tegen OBW werd gespeeld (2-5 verlies partij). 

Het veld bij Stegeslag werd gehuurd van Brinkhoff en was een voetbalveld zoals 
wij het nu niet meer kennen. Voetballen in de Liemerse klei was geen understate-
ment en voorafgaande aan het voetbalweekeinde werden eerst de koeienflatsen 
door de vele vrijwilligers vakkundig van het veld verwijderd, voordat er gevoetbald 
kon worden. Doordeweeks deed ‘ons hoofdveld’ namelijk dienst als weiland. De 
lijnen werden getrokken met een witte kwast die gedoopt werd in een emmer met 
kalk, de kleedkamer was in de oude kippenschuur, de kantine was in het ballenhok 
en bestond uit een gasstel met twee pitjes. Op deze twee pitjes kon de soep met 
knakworst warm worden gemaakt en in het ballenhok werd de gazeuse limonade 
verkocht. 

Hoe geïmproviseerd de randvoorwaarden ook waren, toch had S.D.Z.Z. in zijn eer-
ste seizoen maar liefst 3 senioren elftallen, 1 junioren team en 2 pupillenteams. Al 
snel barstte onze jonge vereniging uit zijn (kippenschuur)voegen. 

In verband met de bouw van de nieuwe wijk Stegeslag moest S.D.Z.Z eind jaren 
’60 noodgedwongen verhuizen. Eerst is er nog een paar jaar gevoetbald op een 
noodveld op het Hengelder waar tegenwoordig het kringloopcentrum gehuisvest 
is. Hierna is S.D.Z.Z. in 1972 gevestigd aan de Griethse Poort en op deze locatie is 
onze vereniging sinds jaar en dag nog steeds te vinden. 

Echter voordat S.D.Z.Z kon verhuizen naar de Griethse Poort moest eerst de oude 
boerderij van Gerritsen nog worden verbouwd tot kantine en kleedkamers. De 
vrijwilligers/bouwploeg heeft in dat jaar veel vrije uren in het project gestoken en 
werden op 29 augustus 1972, 15 jaar na de oprichting, de kantine, kleedkamers en 
velden geopend. 

Het aantal jeugdleden ging in vier jaar tijd van 60 naar 200, de vereniging floreerde 
als nooit te voren. Zevenaar was in die tijd een groeigemeente geworden met volop 
nieuwe wijken als Zonnemaat, Stegeslag en Lentemorgen. Er werd een jeugdcom-
missie opgericht en daarmee werden ook veel activiteiten geboren die vandaag de 
dag nog steeds vol passie georganiseerd worden! Denk hierbij aan het jaarlijkse pu-
pillen toernooi, het sinterklaasfeest, de voetbalinstuif, de pupillen disco en de pupil 
van de week bij thuiswedstrijden van het eerste elftal. 
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Naast de voetbaltak van S.D.Z.Z. werd op 14 maart 1967 ook de handbal afdeling 
opgericht. Ook zij hebben een tijd op de velden aan het Stegeslag gehandbald tus-
sen de koeienflatsen en in het oude kippenhok omgekleed. De senioren speelden 
toentertijd nog ‘elfhandbal’ op het gewone veld en de jeugd speelde op een klein 
veldje naast de ‘kantine’. Toen S.D.Z.Z in 1972 verhuisde naar de Griethse Poort 
groeide ook deze afdeling. De afdeling bestond uit maar liefst 3 dameshandbal-
teams, 1 herenhandbalteam en 6 jeugdelftallen. 

In de jaren ’80 waren er zo’n 130 handballeden en ging het handballen en voetbal-
len hand in hand. Dit waren de hoogtijdagen van omni-vereniging S.D.Z.Z. Helaas 
werd er in 1991 besloten om te stoppen met de handbal afdeling. Dit wegens een 
teruglopend ledenaantal (er kon nog maar een team geformeerd worden) en te 
hoog oplopende kosten. 

De vrienden van S.D.Z.Z. werd in 1995 opgericht. De vrienden zorgen al sinds jaar 
en dag voor financiële ondersteuning van de club. Ze verzorgen niet alleen de prij-
zen voor de jaarlijkse kerstbingo, maar ook keepersspullen voor de seinoren, be-
kostigen jeugd activiteiten, ect. Ze zijn een onmisbare spil binnen de club! 

Ook is er sinds 1967 het clubblad, ‘De Stem van S.D.Z.Z.’. In de beginjaren van het 
clubblad was er nog geen sprake van continuïteit in de verschijningsdata van De 
Stem, echter na een bestuurlijke wissel in 1972, lukte het om vanaf augustus 1973 
het clubblad met regelmaat uit te brengen! Er werd een vaste redactie gevormd en 
De Stem stond bekend om de ‘hakkentakker’, ‘Praatstoel’, ‘Ik van de maand’, ‘Het 
profiel’, ect. In zijn begin jaren kwam De Stem nog iedere maand uit. Inmiddels 
is dit verschoven naar minimaal twee keer per seizoen. Eenmaal aan het begin en 
eenmaal na de feestdagen. Bovengenoemde rubrieken zijn nog steeds (in aange-
paste vorm) terug te vinden, ook krijgen adverteerders in ons clubblad een plat-
form om zich te profileren naar onze leden toe. 

Inmiddels zijn wij niet meer weg te denken uit het straatbeeld aan de Griethse 
Poort. Wij zijn nog steeds een bruisende vereniging met 6 herenelftallen, 1 dames-
elftal, 2 heren 35+ elftallen, 1 dames 35+ elftal en een zaalteam. Verder zijn er 6 
jeugdelftallen en trainen de 4-6 jarigen iedere zaterdag op ons mooie sportcom-
plex. 
Ons eerste elftal is actief in de 4e klasse op zondag en de dames komen uit in de 5e 
klasse. 

Kortom: 

S.D.Z.Z. 
een club 
waar niet alleen sportiviteit voorop staat, 
maar ook gezelligheid en verbondenheid. 

Tiny Visser
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DE JUBILARISSEN 
IN HET ZONNETJE

Onlangs zijn de jubilarissen van SDZZ in het zonnetje gezet door het bestuur. 

John, onze voorzitter, is bij alle 10 jubilarissen op ‘voordeur bezoek’ geweest en 
heeft ze allen gehuldigd met een mooie foto en een mooi boeket bloemen van  
Bloemenhandel Wilri. Nogmaals dank voor de sponsoring! 

De echte huldiging staat deze zomer op het programma, maar hiervoor zijn wij af-
hankelijk voor de dan geldende corona maatregelen.

Henk Kats
Henk Kats is al 60 jaar lid van onze mooie 
vereniging. Van koeienflatsen ruimen tot 
kleedkamer schoonmaken, hij heeft het 
allemaal al gedaan. Ook heeft hij vele ja-
ren ons clubblad bezorgd is hij tot zijn 66e 
verdienstelijk voetballer geweest en is hij 
een wandelende encyclopedie wat betreft 
de geschiedenis van SDZZ.

Chris Peelen
Chris is sinds 01-01-1981 actief lid van S.D.Z.Z., 
eerst als fanatiek voetballer en daarna als fa-
natiek toeschouwer van zijn twee voetballende 
zoons. Chris heeft met zijn twee zoons een echte 
S.D.Z.Z. familie opgevoed, allen zijn ze nog ac-
tief betrokken bij de club! Ook is Chris al sinds 
tientallen jaren hoofd van de ledenadministratie 
van S.D.Z.Z. en hij doet zijn werk met veel pas-
sie en toewijding. Verder heeft Chris jarenlang 
ervoor gezorgd dat de naamstickers voor ons 
(toen nog) maandelijks clubblad er altijd op tijd 
waren.

Chris, na de corona hopen wij je weer in de kan-
tine te zien.

Namens S.D.Z.Z. van harte gefeliciteerd met je 
40 jarig jubileum!
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Ben en Clemens van Onna
The Twins: Ben en Clemens van Onna zijn beiden 40 jaar lid van onmi vereniging 
S.D.Z.Z.. Het zijn beiden clubmannen in hart en nieren. Ze zijn nauwelijks van el-
kaar te onderscheiden voor een buitenstaander en hier hebben zij tijdens hun voet-
ballende carrière ook wel eens misbruik van gemaakt op het veld… Beide heren zijn 
op meerdere vlakken actief betrokken bij de club, van toneelstukjes opvoeren op 
een Paastoernooi tot het trainen van een team.

Ben en Clemens, op naar het 100 jaar lidmaatschap tezamen!

John Rijst
John Rijst is inmiddels 41 jaar lid van 
S.D.Z.Z.. Wie herinnert zicht het mooie JR 
toernooi toen John samen met zijn vrouw 
Doortje voor de heerlijke zelfgemaakte saté 
zorgde. Naast een uitmuntende kok is John 
is ook vaste supporter van het eerste elf-
tal, iedere thuiswedstrijd is hij langs de lijn 
te vinden en wanneer het veldspel van het 
eerste elftal even wat minder was, laat hij 
dit altijd merken met een handgebaar en de 
woorden ‘Ik ga naar Babberich of een an-
dere buurtclub’. Maar John is nooit verkast, 
altijd is hij het groen wit trouw gebleven. 
Ook heeft John jarenlang clubbladen be-
zorgd. John houdt van een grapje, voor het 
rondbrengen wilde John wel een vergoeding, 
bijvoorbeeld een nieuwe fietsband. Wanneer 
dit dan serieus werd opgepakt en hem werd 
aangeboden, dan wuifde hij dit af met een 
grijzende lach. Bedankt John! Op naar het 
50 jarige jubileum.
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Hugo van Dam
Hugo voetbalde in het eerste toen hij besloot 
en jaartje te gaan backpacken in Australië. 
Toen hij terug kwam besloot hij te gaan spelen 
in een elftal waarin een aantal vrienden van 
hem zaten: het huidige 4de.

In dat team is hij laatste man en aanvoerder. 
Tevens zorgt hij ervoor dat zondags het elf-
tal weer schoon en fris op het veld verschijnt. 
Het is te hopen dat wij nog vele jaren van zijn 
voetbalkunsten mogen genieten!

Hugo, gefeliciteerd met je 25 jarig jubileum!!!

Ronnie Stokman
Toen eind jaren negentig het vriendenteam 
S.D.Z.Z. 11 (!) werd ingeschreven bij de KNVB 
behoorde Ronnie daar toen al toe. In de jaren 
daarna ontstond de traditie vanuit het elftal ie-
dere jubilaris een shirt te geven met daarop 
roepnaam en rugnummer 25. Ronnie was de 
eerste die deze eer te beurt viel.

Een aantal jaren geleden heeft hij de voetbal-
schoenen verruilt voor een racefiets, maar hij 
is nog steeds betrokken bij zijn oude elftal en 
tevens lid gebleven van S.D.Z.Z. Van het voet-
ballen kon hij toch niet helemaal afscheid nemen 
en dit seizoen heeft hij zich dan ook weer inge-
schreven voor de 7-7 competitie op de vrijdagen 
bij S.D.Z.Z.

Ronnie, gefeliciteerd met je 40 jarig jubileum!!!

Björn Ewald
De jubilaris die vandaag in het zonne-
tje wordt gezet is Björn Ewald. Al 40 jaar 
lang een echte clubman. Fluitend en zin-
gend komt hij zijn weekenden door op ons 
mooie sportpark of achter de bar in de 
kantine. 
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Mark Bremer
Mark was al 30 jaar toen hij kwam voetballen bij 
S.D.Z.Z.. Hij maakte direct carrière en mocht hij 
bij het tweede meevoetballen als spits of rechts-
buiten. Vijf seizoenen heeft hij wekelijks zijn 
schoenen ondergebonden om zijn opwachting te 
maken in het groen wit. 

Na zijn periode als actief voetballer is hij aan de 
club verbonden gebleven en heeft hij jarenlang als 
leider en grensrechter bij het tweede geacteerd. 
Één seizoen is het tweede team zelfs het derde 
team geworden, toen zijn ze door het bestuur een 
team teruggezet…. 

Met Mark heeft het tweede elftal een prachtige 
tijd beleeft met vele kampioenschappen. Na zijn 
gloriejaren bij het tweede heeft Mark nog een 
tijdje bij het eerste gevlagd en is daarna gestopt 
als actief lid. Nog altijd draagt Mark de club een 
warm hart toe, waarvoor dank! 

Mark, gefeliciteerd met je 25 jarig jubileum!!

Jan de Nooij
Jan is al sinds 23-08-1996 lid van S.D.Z.Z. 

Voor die tijd handbalde Jan ook al wel eens bij 
ons herenhandbalteam, maar dit deed hij op ‘il-
legale wijze’. Naast zijn sportieve bijdrage is Jan 
ook jarenlang algemeen secretaris geweest en 
kon hij geweldige verslagen schrijven! Versla-
gen waar je als lezer echt van kon genieten. In 
die jaren groeide S.D.Z.Z. als vereniging goed 
en had de club maar liefst 11 seniorenteams en 
heel veel jeugdelftallen.

Er zullen weinig (senioren)leden en supporters 
zijn die op zondag nog nooit een heerlijk gebak-
ken frietje of broodje bal van Jan zijn hand heb-
ben gehad. Hij bakt ze altijd met een grote glim-
lach op zijn gezicht. Ook bij diverse activiteiten, 
zoals het jubileum van S.D.Z.Z., is Jan actief als 
alleskunner en spelverdeler. En samen met zijn 
vrouw Joke heeft Jan al menig kaartje gelegd in 
onze kantine op de kaartavonden.

Een clubman die er gewoon altijd is wanneer 
S.D.Z.Z. een beroep op hem doet.

Jan, gefeliciteerd met je 25 jarig jubileum!
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Welkom in onze S.D.Z.Z. familie!
Sepp Nathan LamersNoah van Haren

geboren op 20-9-2021 geboren op 22-10-2021

SDZZ WEBSHOP
BESTEL HIER SDZZ MERCHANDISE
EN STEUN JE CLUB!

www.webshop-sdzz.nl

- DIVERSE FOTO’S  
- SDZZ MUTS  
- SDZZ BIERGLAZEN 
- SDZZ PARAPLU
- VOETBALLEN 
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IN HET SPOTLICHT

SDZZ WEBSHOP
BESTEL HIER SDZZ MERCHANDISE
EN STEUN JE CLUB!

www.webshop-sdzz.nl

- DIVERSE FOTO’S  
- SDZZ MUTS  
- SDZZ BIERGLAZEN 
- SDZZ PARAPLU
- VOETBALLEN 

Ik ben: Sebastian Verwoert

Ik zit op (school): Liemers College Zonegge

Ik heb een hekel aan het schoolvak: biologie

Ik vind (eten) het lekkerst: pizza of Grieks

Ik drink het liefst: warme chocolademelk

Ik luister graag naar (muziek): Ik heb geen bepaalde voorkeur voor 
muziek.

Ik kijk graag naar (TV): VI en af en toe ook Flikken Maastricht

Ik heb als hobby: voetballen en gamen

Ik koop het liefst van mijn zakgeld: voetbalshirts en spellen

Ik voetbal in het team: JO15-1

Ik kan goed: sporten

Ik vind de beste sportman: Lionel Messi

Ik denk dat SDZZ: een mooie toekomst tegemoet gaat

Ik vind van SDZZ: dat het de gezelligste club van Zevenaar is

Ik hoop dat S.D.Z.Z.: op dezelfde locatie blijft zitten als dat het nu 
zit



MARTIN REGTOP 
EEN MARKANTE S.D.Z.Z.’ER.

Op 12 november bereikte ons het verschrikkelijke nieuws dat Martin Regtop was 
overleden. Martin was een echte clubman, een markante clubman. Mensen binnen 
de club die Martin niet persoonlijk kende en niet aansloegen bij het noemen van 
zijn naam dan waren een paar woorden genoeg zodat ook zij wisten over wie we 
het hadden. Het bestuur heeft mij gevraagd om wat herinneringen op papier te 
zetten en dat doe ik graag.

Martin stond bekend als die diehard AJAX supporter. Zeg niets verkeerd over zijn 
club want dan liet hij je dat heel duidelijk merken. Moet zeggen dat dit de laatste 
jaren wel wat minder werd, Naarmate hij ouder werd, werd hij ook milder. Johan 
Cruijff dat was zijn grote held. Iedereen die ooit op een kerstbingo is geweest 
weet wat ik bedoel. Als balletje 14 uit de koker kwam dan klonk er steevast uit de 
zaal JOHAN CRUIJFF, met als gevolg dat die avond niet meer het nummer 14 werd 
genoemd maar JOHAN CRUIJFF. Het was voor Martin dan ook een zwarte dag toen 
zijn held overleed, op iedere sterfdag herdacht hij hem op zijn manier.

Martin had ook zijn zachte kant en was ook erg sociaal. Hij hielp je waar hij kon. 
Zo bestelde hij elk jaar rond de kerst ca. 20 kerstbroden voor de Leger Des Heils 
regio waar zijn moeder bij betrokken was, zodat deze uitgedeeld konden worden. 
Een ander gebaar wat ik mij herinner was zijn 50e verjaardag. Normaal gesproken 
krijgt de jarige kadootjes maar Martin vond het nodig om de club die hij lief had 
een cadeau te geven in de vorm van een breedbeeld TV, zodat we met z’n allen 
voetbal konden kijken in de kantine. Zo was hij ook. Natuurlijk heeft hij ook zich 
als vrijwilliger verdienstelijk gemaakt voor onze mooie club. Bardiensten, kleedka-
mers schoonmaken en aan de poort staan met Peter Otemann en Luc Berends bij 
de bazaar waren een greep van de taken die hij heeft vervuld.
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Mijn mooiste moment met Martin was toch wel het kampioenschap die we in 
seizoen 2014 – 2015 met het 5e elftal behaalden. De kampioenswedstrijd en 
het feest waren fantastisch. Maar de donderdag voor de kampioenswedstrijd 
was er een inhaalwedstrijd tegen DVC, de nr laatst van de competitie. Op pa-
pier moest dit dus geen probleem zijn. Martin had voor deze donderdag een 
afspraak gemaakt bij de tattooshop en vroeg of ik meeging. Hij wilde een kam-
pioenstattoo, niemand van het elftal wist dat hij deze tattoo ging zetten. Het 
kan niet meer misgaan dus zo gezegd zo gedaan. De tattoo werd gezet SDZZ 
5 KAMPIOEN met daaronder het logo. Toen de donderdagavond, die vergeet ik 
nooit meer van mijn leven. Winnen betekende KAMPIOEN maar niemand had 
verwacht dat DVC het halve 2e elftal opgeroepen had en we verloren de wed-
strijd met 3-2, GEEN kampioen dus. Martin komt naar mij toe met een blik in 
zijn ogen van een oorworm en zei toen: Fons, het zal toch niet dat we geen 
kampioen worden, waarop ik zei: ach Martin dat zet je er toch NET GEEN boven 
je tattoo. Die blik in zijn ogen was zo mooi, wat hebben we hierom gelachen. 
Gelukkig werden we de zondag erop wel kampioen, en zoals ik al zei, wat was 
dat een mooi feest.

Na zijn verhuizing naar Amerongen werd hij ook rustiger, hij trouwde met Anja 
en was zielsgelukkig. Ondanks de afstand Amerongen – Zevenaar bleef hij 
trouw naar de ledenvergaderingen komen. Eens in de zoveel tijd deed hij een 
rondje Zevenaar en konden zijn vrienden rekenen op een bezoekje. Hij bleef 
nooit lang want hij had nog een aantal bezoekjes te gaan. Nooit gedacht dat op 
12 november zijn rondje Zevenaar echt zijn laatste rondje zou worden.

Alfons

MARTIN BEDANKT DAT IK JE 
HEB MOGEN LEREN KENNEN.



GroenRijk Zevenaar
Pannerdenseweg 8A • 0316-333538 • groenrijk.nl

GroenRijk Zevenaar

Een ideaal
cadeauGroenRijk
Tuinbon

GroenRijk

SUPER ACTIE !!!
 
S.D.Z.Z.	vraagt	jullie	hulp!
Wij	zijn	op	zoek	naar	nieuwe	leden
Ken	jij	iemand	in	je	omgeving	die	graag	zou	willen	voetballen	bij	een	voetbalvereniging	waar	
Sportiviteit,	Sociaal
en	Gezelligheid	op	de	eerste	plaats	staan?
Dan	is	S.D.Z.Z.	de	juiste	club	voor	hem	of	haar!

Maak	nu	een	vriendje	of	vriendinnetje	lid	van	jouw	voetbalvereniging	S.D.Z.Z.	en	je	krijgt	een	
voetbal	cadeau!
 
Als	nieuw	lid	krijg	je	een	fantastisch	mooi	trainingspak	cadeau!
Vraag	wel	even	naar	de	voorwaarden!	
  
Mocht		je	nog	vragen	hebben	dan	kun	je	contact	opnemen	met
Rick	Salemink	(jeugdsecretaris)
tel			06	53236223
e-mail		jeugdsecretaris@sdzz.nl
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Autobedrijf
TONNIE RASING

Zevenaar

James Wattstraat 16a
6902 PR  Zevenaar

Tel.: 0316 - 52 66 41

www.autobedrijftonnierasing.nl

DE GARAGE VOOR ALLE
REPARATIES

IN- EN VERKOOP
A.P.K. KEURINDSSTATION
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SUPER ACTIE !!!
	
	 S.D.Z.Z.	vraagt	jullie	hulp!
	 Wij	zijn	op	zoek	naar	nieuwe	leden
	 Ken	jij	iemand	in	je	omgeving	die	graag	zou	willen	voetballen	bij	een	voetbalvereniging		 	 	
	 waar	Sportiviteit,	Sociaal	en	Gezelligheid	op	de	eerste	plaats	staan?
	 Dan	is	S.D.Z.Z.	de	juiste	club	voor	hem	of	haar!

	 Maak	nu	een	vriendje	of	vriendinnetje	lid	van	jouw	voetbalvereniging	S.D.Z.Z.	
	 en	je	krijgt	een	voetbal	cadeau!
	
	 Als	nieuw	lid	krijg	je	een	fantastisch	mooi	trainingspak	cadeau!
	 Vraag	wel	even	naar	de	voorwaarden!	
		
	 Mocht	je	nog	vragen	hebben,	dan	kun	je	contact	opnemen	met
	 Rick	Salemink	(jeugdsecretaris)
	 tel			06	53236223
	 e-mail		jeugdsecretaris@sdzz.nl

COLLEGA’S
GEZOCHT

M/V

VOLGENS MIJ ZOU JIJ EEN GOEDE 
SCHEIDSRECHTER ZIJN. 
Laat het weten bij het bestuur of de 
scheidsrechterscoördinator van jouw club.

Meer informatie
KNVB.NL/IK-WORD-SCHEIDSRECHTER
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Gefeliciteerd redactie van de Stem van SDZZ met het 50-jarig jubileum! Want 50 
jaar geleden is ons clubblad “De Stem van SDZZ” voor het eerst uitgekomen. De 
Stem werd in eerste instantie uitgebracht op A5 formaat en later op A4 formaat. De 
Stem stond altijd boordevol informatie, wedstrijdverslagen, de praatstoel, profielen 
van (jeugd)spelers en kaderleden en natuurlijk de rubriek “Hakketakker”. In deze 
rubriek werden allerlei onderwerpen binnen SDZZ, Zevenaar, de politiek en de actu-
aliteiten op een leuke manier op de hak genomen. 

Vooral in het verre verleden, toen ik nog jong en pas jeugdleider was, schreef ik 
regelmatig wedstrijdverslagen in de Stem. Zo herinner ik mij nog een wedstrijdver-
slag van een SDZZ pupillenteam tegen een team van DCS. De leider van DCS fun-
geerde als scheidsrechter en was zo partijdig als weet niet wat. Alles van ons werd 
afgefloten. In deze tijd is het normaal dat de leiders en spelers met een trainings-
pak lopen met hun naam of initialen erop, maar in de jaren 80 zag je dit nog niet. 
De partijdige scheidsrechter van een uitzondering op deze regel en had met grote 
letters zijn initialen op zijn trainingspak gezet. Dit was dan ook de aanleiding dat 
ik in het wedstrijdverslag had vermeld dat “…” (volledige naam van desbetreffende 
scheidsrechter) deze wedstrijd de scheidsrechter was en hij elke aanval van ons 
affloot voor een handsbal, overtreding dan wel een ander verzinsel. Deze uitgave 
van ons clubblad is ook gelezen door DCS-ers, want een week nadat het clubblad 
was uitgekomen werd ik op het matje geroepen bij ons bestuur. DCS had geëist dat 
ik mijn excuses aanbood en dat er een rectificatie in de volgende Stem zou worden 
geplaatst. Aangezien ik 100% stond achter hetgeen ik had geschreven, heb ik ge-
weigerd mijn excuses aan te bieden. Ook de redactie van de Stem stond achter mij 
en had besloten met het oog op de vrijheid van meningsuiting om geen rectificatie 
in de volgende Stem te plaatsen. De naam van de bewuste scheidsrechter weet 
ik nog steeds. Maar om niet opnieuw een rel te veroorzaken zal ik zijn naam deze 
keer niet vermelden.

In de jaren 90 heb ik ook nog enkele jaren deel uitgemaakt van de redactie van de 
Stem. Eén keer in de maand kwamen we bijeen om de stukjes die waren geschre-
ven door te lezen om eventuele spel- en stijlfouten te corrigeren. Bij de jongste 
pupillen deden we dit juist niet, want het was wel leuk om te lezen dat een spelertje 
van 7 jaar in zijn wedstijdverslag schreef dat hij goet gevoetbalt had en 2 gools had 
gescoort en dat ze naar de wedstrijt friet hadden gekregen. 

Ook werden er door de redactieleden interviews afgenomen. Zo kan ik me nog goed 
een interview herinneren dat ik heb afgenomen bij de familie Rijst thuis. William 
en Petra speelden bij de pupillen; William voetbalde en Petra handbalde. Door was 
actief als vrijwilligster achter de bar en Johnny was supporter van alle SDZZ teams. 
Het was een avondvullend programma met allerlei lekkere hapjes en voldoende 
drankjes. Door heeft het verslag van het interview geruime tijd in haar handtas be-
waard.

50 jaar De Stem van SDZZ
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Alle aangeleverde artikelen werden naar Netty van Haren gebracht, die alles over-
typte en netjes indeelde op de bladzijden en de artikelen van plaatjes voorzag. 
De Stem werd in die jaren gestencild door Willem van Haren. Hiervoor moesten 
speciale platen worden gemaakt. Bij mij op het werk was er een mogelijkheid om 
de getypte bladzijden te kopiëren op deze speciale platen tegen kostprijs. Wanneer 
het een dikke Stem was, waren mijn collega’s niet zo blij, omdat ik de kopieerma-
chine dan lang in gebruik had.

Nadat alles gestencild was, moest de Stem natuurlijk nog in elkaar worden gezet. 
Dit betekende dat de Stem bladzijde voor bladzijde geraapt moest worden en ver-
volgens geniet. Dit was altijd een behoorlijke klus waarbij een aantal dames van 
de voormalige handbalafdeling altijd assisteerden. Nadat dit klaar was, werden de 
clubbladen door een groot aantal vrijwilligers bezorgd bij de leden.

Het uitbrengen van een clubblad kost natuurlijk geld. Geprobeerd werd om de 
kosten te drukken door advertenties in het clubblad te plaatsen. Als redactieleden 
moesten wij tegen het einde van het voetbalseizoen de adverteerders langs om te 
vragen of ze ook het komende seizoen een advertentie wilden plaatsen. Gelukkig 
deden we dit met zijn tweeën, want dit is een taak waar ik totaal niet voor geschikt 
ben. Alleen bij “Kapsalon Peter Kaal” heb ik het woord gevoerd. Peter Kaal was een 
vriend van mij en aan hem durfde ik het natuurlijk wel te vragen.

Om een clubblad te kunnen uitbrengen is het natuurlijk zaak dat er ook genoeg ko-
pij wordt aangeleverd om te plaatsen. De redactie kan zelf een stukje schrijven of 
een interview afnemen, maar daarmee vul je geen clubblad. Het is daarom belang-
rijk dat de leden zelf stukjes schrijven over hun team, hun wedstrijden of andere 
activiteiten. Zo weet ik dat het voormalige 4e elftal al jaren een weekendtrip orga-
niseert. Het is voor de overige leden best leuk om te lezen waar jullie naar toe zijn 
geweest en wat jullie hebben gedaan. Zo’n stukje is in een half uurtje geschreven, 
het kost alleen wat moeite. Laten we met zijn allen er voor zorgen dat de Stem ook 
de komende jaren de spreekbuis van en voor de leden van SDZZ blijft! 

Ruud van Vuure
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Ons clubblad bestaat alweer bijna 50 jaar. Tijd voor een terugblik dachten wij 
als redactie en met wie kunnen hierop beter terugblikken dan Marian Kelderman en 
Tiny Visser zelf? Deze twee dames zitten al respectievelijk 20 en 30 jaar bij de re-
dactie van de Stem en weten van de hoed en de rand. Met hem hebben wij op een 
woensdagavond op anderhalve meter teruggeblikt op de afgelopen jaren. Krachtter-
men zoals ‘in de vorige eeuw nog’, ‘Stemmen rapen’ en de ‘Stembus in de kantine’ 
brachten ons een mooi inkijkje in wat er de afgelopen decennia allemaal veranderd 
is.

Tiny, onze huidige redactie voorzitster, is nadat ze stopte met handballen bij 
S.D.Z.Z. bij de redactie gekomen. Hiervoor deed ze ook al ‘werkzaamheden’ voor 
de Stem, maar vanaf toen kon zij zich hier volledig oprichten. Iedere dinsdagavond 
was er een redactievergadering en iedere dinsdagavond was het puzzelen met trai-
ningstijden, koken en oppas regelen voor de kinderen. 

Marian is er 20 jaar geleden bijgekomen via haar man. Martin hielp altijd met het 
‘rapen van de Stem’, ze is een keer wezen kijken en is nooit meer weggegaan. 
Marian heeft naast het helpen in elkaar zetten van de Stem ook jarenlang het club-
blad bezorgd. Het S.D.Z.Z. bloed zit bij de familie Kelderman in de genen, kinderen, 
kleinkinderen, iedereen draagt zijn/haar steentje bij aan de club. 

De mooiste tijd met de Stem was de tijd dat de stem nog uit losse A4 bladeren 
bestond en in elkaar werd geniet. Van 1975 tot en met 1995 kwam de Stem iedere 
maand uit, daarna eens per kwartaal en nu driemaal per jaar. In de beginjaren 
werden de boekjes geraapt bij Netty Verharen thuis. Ook Wil Hageman heeft een 
prominente rol gespeeld in de historie van ons clubblad. Hij was vroeger altijd on-
derwijzer en is zeker 25 jaar actief betrokken geweest bij de Stem. Hij keek inge-
zonden stukken na op grammatica en corrigeerde deze met rode pen. Hij wordt 
herinnert als de kartrekker van de Stem en behield de structuur en het overzicht. 
Tiny en Marian vertellen vol enthousiasme over de tijd toen er van losse A4 sten-
cils en een typmachine een volwaardig clubblad werd geraapt. Met een man of tien 
rondom de tafel lopen en steeds blaadje voor blaadje op elkaar leggen totdat het 
blad compleet was. Het was een tijd waarin er van alles mis kon gaan, van het ver-
keerd nieten, de kaft verkeerdom hebben tot het missen van bladzijden. Je mocht 
niks laten vallen en vaak was de redactie na het uitbrengen van het clubblad nog 
dagen druk met het nabezorgen van ontbrekende pagina’s. Dan waren er bijvoor-
beeld vijf blaadjes te weinig en moest er iemand naar het postkantoor om hiervan 
fotokopieën te maken voor 10 cent (guldens) per pagina en deze moesten vervol-
gens ook nog bij de mensen nagebracht worden….

EEN TERUGBLIK OP DE ROEMRUCHTE 
JAREN VAN ONS CLUBBLAD 

MET MARIAN EN TINY.
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Hoe anders is de tijd nu. Bijna alles gaat digitaal en zelfs ons clubblad is een tijdje 
volledig digitaal geweest. Tijden veranderen en ook wij gaan hierin mee. Toch blijft 
de charme van de papieren Stem het winnen van haar digitale evenbeeld. Het heb-
ben van iets tastbaars in handen en bij thuiskomst een clubblad op de deurmat 
vinden. Het blijft iets nostalgisch in deze moderne digitale tijd. 

Volgens Tiny en Marian was de ‘samengestelde’ Stem die niet meer geraapt moest 
worden en zo van de drukker aangeleverd werd, een ware revolutie. Alhoewel het 
‘Stemmen rapen’ altijd gezellig was en gepaard ging met taart bij verjaardagen, 
was dit nieuwe format ook fijn. Nooit meer last van een weigerend nietapparaat of 
ontbrekende/dubbele bladzijden. 

Een keer besloten de dames van het derde handbalteam om een wedstrijd te ma-
ken van het rapen van de Stem. Alex legde alles klaar en de dames gingen als een 
speer langs de tafel! In slechts één uur en 40 minuten hadden zij ruim 400 stem-
men geraapt!! Een absoluut record. Het was een tijd van gezelligheid en verbon-
denheid. Er waren meer mensen actief betrokken bij het clubblad en het was een 
hechte ploeg. Er werd weliswaar door deze en genen (Alex) gefoeterd op het niet-
apparaat wanneer deze het weer eens niet deed of door Johnny wanneer hij vond 
dat hij teveel boekjes moest rondbrengen. Dit ging echter allemaal met een glim-
lach en een goede dosis clubliefde. 

Een ander ludiek feitje was dat ons clubblad door Theo Maakgoed in het clubge-
bouw van DCS werden gedrukt. Dan was onze stencilmachine kapot en werd die 
van de zwart gele gebruikt. 
De grootste stress factor van de Stem is nog altijd hetzelfde gebleven. De deadline 
stress. Gaan we alles op tijd redden? Worden de stukjes op tijd ingeleverd? Zijn 
de etiketten er op tijd en kloppen ze? Al deze dingen zijn door de jaren heen nooit 
veranderd. 

Ook het openen van de ‘Stembus’ in de kantine was altijd een spannende aangele-
genheid. Hoeveel handgeschreven stukjes zouden erin zitten en wat zou erin staan? 
Vaak waren het dezelfde mensen die wat aanleverden, Jan de Nooy, Ruud van Vuu-
re of Berrie Schennink. Zij zaten steevast bij de mensen die jarenlang kopy aanle-
verden.

Tot slot willen Tiny en Marian alle mensen bedanken die al die jaren hebben ge-
holpen met de analoge Stem. Alle vrijwilligers, of ze nu kopy aangeleverd hebben, 
clubbladen rond hebben gebracht of op een andere manier hebben bijgedragen 
hebben het gemaakt tot een echt verenigingsblad. 

Ook de trouwe groep bezorgers moet volgens de dames in het zonnetje worden ge-
zet! Je kunt ze altijd bellen en ze staan klaar voor de club. Onder andere Ada Hen-
driksen, Annie Reuvenkamp-Derksen en Bernard Diks doen het al zolang als ze zich 
kunnen heugen. 

Tot slot nog een leuk feitje; ze waren toen al mileubewust bezig. De etiketjes die 
over waren, gebruikten ze thuis gewoon voor de diepvrieszakjes. 

De redactie
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VAN DE WEEK
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IN SAMENWERKING MET 
DE VRIENDEN VAN DE S.D.Z.Z.

WEBDESIGN - HARDWARE
WWW.WEBNEUS.NL

De	Stem	-	pagina	8

Sponsor tassen S.D.Z.Z. 2

     Auto - Automaat - Aanhangwagen - Motor - Bromfiets - Vrachtauto

L

Louana Rijopleidingen B.V.

RIJBEWIJS
NL

MODEL VAN DE
EUROPESE GEMEENSCHAPPEN

WWW. .NL

Vind ik leuk ! 
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PROFIEL VAN EEN S.D.Z.Z.-ER

Naam:   Alex Dercksen

Geboortedatum:  04-02-1949

Opleiding:  LTS metselen

Hoe lang woon je al in Zevenaar? 72 jaar

Relatie/kinderen: vrijgezel

Omschrijf jezelf in enkele woorden:  familie mens / behulpzaam

Sterke punten:   kan ik niet over mijzelf zeggen, 

     dat bepaald een ander

Zwakke punten: een beetje eigenwijs

Favoriete club in Nederland: Feyenoord

Favoriete sportman/vrouw: Epke Sonderland

Favoriete tenue: geen voorkeur

Andere sporten/hobby’s: niet echt

Favoriet eten: geen mening

Huisdieren: geen

Muziek: mars & blaasmuziek

TV-programma: Urk, journaal

Hoe lang ben je al bij S.D.Z.ZZ.? vanaf het begin, 1957, dus 64 jaar

Waar kun je je druk over maken? niet goed omgaan met spullen 
van S.D.Z.Z.

Bewondering voor: alle vrijwilligers

Wat zou je doen als je 3 miljoen euro won? bepaald deel aan goede 
doelen schenken, familie en S.D.Z.Z.
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RENOVERINGSWERKZAAMHEDEN 
BIJ SDZZ

Op de laatste algemene ledenvergadering werd het bekend gemaakt. Wij gaan het 
gebouw renoveren waar het gaat om in de energie te besparen. Want net zoals bij 
de mensen thuis wordt de rekening voor het gebruik van gas en elektrisch hoger en 
hoger!

In grote lijnen gaat het om drie grote aanpassingen.
1. De raamkozijnen aan de voorkant van het gebouw (beneden) zijn verrot, er zit 
enkel glas in.
Dat zijn de ramen (2) in de bestuurskamer, (2) in de commissiekamer, (1) in de 
keuken, (1) in de verzorgingsruimte en (1) boven de voordeur. Tevens wordt er in 
de raamkozijnen dubbel glas met roosters geplaatst. De ramen in het grote kanti-
neraam worden vervangen door dubbel glas met roosters.
2. Eigenlijk zou het dak boven de kantine geïsoleerd worden maar omdat de ruimte 
boven de kantine niet gebruikt wordt, is dat eigenlijk onzin. Dus werd besloten om 
de vloer (boven het plafond van de kantine) te isoleren.
3. Boven kleedkamers 5 t/m 8 is een technische ruimte, waar een grote boiler staat 
en een cv-ketel. Deze zijn net zo oud als de aanbouw in zijn geheel en verbruiken 
veel energie. De boiler en cv-ketel moeten vervangen worden. Tevens worden in de 
kleedkamers (douche-ruimtes) de drukknoppen en sproeiers vervangen.
Voor wat betreft de raamkozijnen kunnen wij vermelden dat die er in zitten. Werk-
zaamheden waren uitbesteed aan bouwbedrijf v.d. Boom, die werknemer Remco 
het uiteindelijke werk liet uitvoeren.

Deze Remco werd begeleid door Wim Kamerman, die twee extra handen kon aan-
bieden. Er moet gezegd worden: het ziet er prachtig uit! Kunststof kozijnen, aan 
de buitenkant mooi donkergroen, aan de binnenkant helder wit! En ... je merkt het 
meteen, je hoort het verkeer minder, het is binnen behaaglijk qua temperatuur. Het 
aftimmeren aan de binnenkant werd ook door Remco en co gedaan. Aftimmeren is 
natuurlijk van hout en het schilderwerk daarvan is door Joop van der Ent gedaan. 
Tevens kunststof hoekprofielen aangebracht voor de nette afwerking.
Omdat dit geheel een succes is, is door het bestuur besloten om tevens de twee 
raamkozijnen boven (wedstrijdbesprekingsruimte) op dezelfde manier aan te pak-
ken. Hierin komen dan draai/kiepramen (ook dubbel glas). Hiermee zitten we dan 
ook qua brandveiligheid beter omdat onder een van die ramen een noodladder zit. 
Dus bij brand: raam open, noodladder naar buiten en hup ... veilig! Deze werk-
zaamheden worden eind april/begin mei uitgevoerd.

Het grote raamkozijn in de kantine, waar ook enkel glas in zat alsmede uitzetra-
men, is ook aangepakt. Allereerst moest het ijzeren hekwerk worden verwijderd 
(actie: Wim Kamerman, Alex Dercksen en Joop van der Ent), Daarna zijn door eer-
der genoemde Remco en Wim Kamerman dubbel glas met in de bovenste ramen 
dauerluft roosters geplaatst. Het afschilderwerk aan de binnenzijde van de kantine 
word in de week van 17 januari afgerond. De buitenkant schilderen is een ander 
verhaal. Dat hangt natuurlijk af van de buitentemperatuur.
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Daarnaast is het op dit moment nog niet duidelijk of dat grote ijzeren hekwerk weer 
terug moet worden geplaatst.

Voor wat betreft de isolatie van de zoldervloer boven de kantine kunnen we vermel-
den dat dit geheel klaar is. Als eerste moest deze ruimte geheel worden schoon-
gemaakt want daar stond veel rommel. In totaal zijn er twee grote afvalcontainers 
volgeladen. In een eerdere isolatie-poging zijn de verwarmingsbuizen op de zolder 
van speciale hoezen voorzien. Deze werkzaamheden werden toen uitgevoerd door 
Bennie Jansen, Alex Dercksen en Joop van der Ent.

Het lopen over de zoldervloer is altijd een ‘crime’ geweest. Damon Beijkirch weet 
daar alles van! Dus werd besloten om een loopgedeelte rondom te maken. Hout 
(flinke balken en nog meer) besteld bij houthandel ‘de Graafschap’. Het isolatie-
materiaal kwam van ‘de Isolatieshop’, heel erg bekend bij ...... Ewald Kelderman, 
haha! Op verschillende dagen en met een verschillende groep is hieraan gewerkt: 
Damon Beijkirch (ervaringsdeskundige), Robert Bolder, Daan Faber, Jelle Geurts, 
Geoffrey van Halteren, Wim Kamerman, Erich Lindner, Jelle Lindner, Rene Marienus, 
Tim Minkman, Stefan Meijer, Johan Terwisscha en Alvin van Zadel. En ja ... het kon 
niet uitblijven ... hier en daar is men door de vloer gezakt maar gelukkig niet geval-
len! Zij hebben het gevaar getrotseerd. Het isolatiemateriaal is aangebracht en we 
moeten zeggen: het ziet er puik uit! Zoals gezegd, hier en daar is er een voet door 
de zachtboardplaten gezakt. Dit moest hersteld worden.
Omdat de hoogte van vloer naar kantineplafond (hoogste deel) zo’n drie meter 
is, hebben we een loopsteiger kunnen lenen van de zwager van Henk Hendriks en 
Axel, waarvoor veel dank. Veel platen zijn aan de onderkant aangebracht en netjes 
met hoeklatten afgetimmerd. Hiervoor was het mogen lenen van een tacker, die de 
spijkers erin schiet, een welkom iets alsook de compressor van Alex Dercksen. Te-
vens hebben we ervoor gezorgd dat kleine dutjes en zo zijn hersteld, al of niet met 
een likje verf. Deze werkzaamheden werden uitgevoerd door Alex Dercksen en Joop 
van der Ent. De tacker werd beschikbaar gesteld door Pepijn Grienbergen.

Er is ook een probleem geweest met overlast van water dat van buiten kwam.
Vitens heeft een leidingbreuk gehad ter hoogte van het fietspad, hoek Doesburgse-
weg en Edisonstraat. Onze beide kelders waren geheel ondergelopen, water stond 
in de gang van het voorhuis en in de commissiekamer. Dit is verzekeringswerk ge-
worden.

Voor wat betreft de vervanging van boiler en cv-ketel kunnen wij meedelen dat 
deze werkzaamheden (Pola) van 17 t/m 19 januari zullen plaatsvinden.

Als extra is besloten om het plafond boven het bargedeelte te vernieuwen. Hier 
worden witte plafondplaten geplaatst. De vaantjes verdwijnen mede omdat de 
brandweer hier geen voorstander van is.
Een mooi wit plafond geeft optisch gezien meer licht en ruimte.

Deze werkzaamheden zullen vermoedelijk op 22 januari gedaan worden en uitge-
voerd worden door Bert van Iest, Tino Meijer, Alex Dercksen en Joop van der Ent.

Joop van der Ent
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Colofon Omni-Vereniging S.D.Z.Z. seizoen 2021 - 2022
Algemeen Bestuur

John Kummeling Voorzitter voorztter@sdzz.nl

Wendy Salemink Secretaris secretaris@sdzz.nl

Aico Hendriks Penningmeester penningmeester@sdzz.nl

Damon Beijkirch Seniorenvoetbal senioren@sdzz.nl

Gerard Kelderman Jeugdvoetbal jeugd@sdzz.nl

Tino Meijer Algemeen lid bestuurslid@sdzz.nl

William Rijst PR / Sponsoring sponsoring@sdzz.nl

Seniorencommissie

Damon Beijkirch Voorzitter senioren@sdzz.nl

Mischa Beijkirch Lid lidcomm@sdzz.nl  

John Kummeling Lid/Consul algemeen@sdzz.nl

Björn Ewald Lid

Jeugdbestuur

Gerard Kelderman Voorzitter/jeugdadmin. jeugd@sdzz.nl

Wendy Salemink 2e jeugdsecretaris secretaris@sdzz.nl

Rick Salemink Jeugdsecretaris jeugdsecretaris@sdzz.nl

Vincent de Meijer Wedstrijdsecretaris wedstrijdenjeugd@sdzz.nl

Jeugd Ondersteuning

Ruud Berkel Lid activiteitenjgd@sdzz.nl

Wim Jalink Lid activiteitenjgd@sdzz.nl

William Rijst Lid activiteitenjgd@sdzz.nl

Mark Nieuwboer Lid activiteitenjgd@sdzz.nl

Ruud van Vuure Lid activiteitenjgd@sdzz.nl

Technisch Jeugdcommissie

Siard de Meijer Jeugdcoördinator jeugdcoordinator@sdzz.nl

Ewald Kelderman Lid tcjeugd@sdzz.nl

Ton Bolk Lid tcjeugd@sdzz.nl

Kantine Commissie

Willem Wegman Voorzitter kantine@sdzz.nl

Piet Vael Financiën kantinebeheerder@sdzz.nl 

Ans Kamerman Lid lidkantine@sdzz.nl 

Gerda Teunissen Lid lidkantine@sdzz.nl 

Wedstrijdensecretariaten en ledenadministratie

Senioren Damon Beijkirch senioren@sdzz.nl

Jeugd Vincent de Meijer wedstrijdenjeugd@sdzz.nl

Ledenadministratie Chris Peelen ledenadministratie@sdzz.nl 

PR/Sponsorcommissie

William Rijst Voorzitter sponsoring@sdzz.nl 

Gerrit Gieling PR/media/Omroep media@sdzz.nl

Diana Edwards Secretaris/Fotografie fotografie@sdzz.nl 

Ruud Joosten

Clubblad SDZZ,stem@sdzz.nl Website – sdzz.nl

Tiny Visser Voorzitter Gerard Kelderman Beheerder

Marian Kelderman Redactie Gerrit Gieling Facebook

Gerrit Gieling Redactie/PR Maikel Bouwman Fotografie

Jeanne Grandjean P.C.  Redactie Rick vd Schepop, Vincent Joosten, Glenn Holthuijsen, Milan Damen Instagram

Tessa Valkenburg Vormgeving

De Vrienden van ….. Contributiebedragen per maand

Tino Meijer Lid Senioren € 19,50

Ans Kamerman Lid Senioren heren 35+ € 12,00

Wim Kamerman Lid Junioren € 10,50

Theo Meijer Lid Pupillen €   9,50

Zaalvoetbal € 19,50

Niet spelende leden €   8,00

Telefoonnummers Algemeen mailadres

Clubgebouw  0316-526115 algemeen@sdzz.nl

Correspondentieadres Bezoekadres

SDZZ Postbus 84, 6900 AB Zevenaar Sportpark De Griethse Poort     Doesburgseweg 14     6902 PM Zevenaar



www.maaikealeven.nl Kampsingel 36
6901 JG ZEVENAAR

   OnderHOUD    REPARATIE    EN APK

Garagebedrijf Maaike Aleven.
vertrouwde locatie, nieuwe generatie, service als vanouds 

Garagebedrijf Maaike Aleven in het centrum van Zevenaar 
is de vertrouwde locatie voor reparaties, onderhoud en 
APK van uw (bedrijfs)auto of camper!

     maak snel een afspraak:
    0316 52 42 24 of info@maaikealeven.nl 
   € 65,00

De Griethse Poort
ETEN FEESTEN BOWLEN

Oude Doesburgseweg 24 - 6901 HK Zevenaar       0316 - 523 318

info@degriethsepoort.nl          www.degriethsepoort.nl 

En beleef de 
modernstebowlingsensatie

bij ons!

Gezellig
eten

Meer informatie over alle mogelijkheden 
en arrangementen? 
Kijk snel op onze site of bel het 
gezelligste nummer van de Liemers: 

Onbezorgd
feesten



HOOFDSPONSOR JEUGD


